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Č. j.: karek/0013/24 

 

 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 9. mimořádného zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 20. února 2024 v hybridní formě v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny celkem 37 senátorů z celkového počtu 43 (viz příloha).  

(25 senátorů přítomno prezenčně, 12 senátorů online) 

 

 

Program zasedání: 

 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

3. Schválení programu zasedání.  

4. Plán realizace Strategického záměru Univerzity Pardubice pro rok 2024. 

5. Různé. 

 

Na začátku hybridního zasedání bylo přítomno 37 senátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“ nebo „senát“) 

Ing. Petr Bělina, Ph.D., zahájil 9.  mimořádné zasedání AS UPCE, přivítal přítomné senátorky 

a senátory, rektora, vedení Univerzity Pardubice (dále jen „UPCE“ nebo „univerzita“) a hosty. 

Předseda dr. Bělina informoval, že dnešní zasedání je hybridní. Na začátku proběhla jmenovitě 

kontrola senátorů přihlášených online. Bylo sděleno, že kvorum pro usnášeníschopnost 

AS UPCE a schválení usnesení je 22 senátorů/hlasů. 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání Marek Manojlín a Ing. Karel Juryca, Ph.D., byli schváleni 

následným hlasováním.  

 

Hlasování se účastnilo 37 senátorů. 

Výsledek hlasování: Marek Manojlín – 33 PRO, 0 PROTI, 4 SE ZDRŽELI. 

Výsledek hlasování: Ing. Karel Juryca, Ph.D. – 32 PRO, 0 PROTI, 5 SE ZDRŽELO. 
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2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

Předseda AS UPCE dr. Bělina uvedl, že Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla 

poskytnuta senátorům před zasedáním. K tomuto materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky 

a neproběhla žádná diskuse. Dr. Bělina vyzval k hlasování. 

 

Ve 14:24 hodin se online připojil dr. Panuš. 

Přítomno 38 senátorů. 

 

Hlasování se účastnilo 38 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 4 SE ZDRŽELI. 

Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla schválena. 

3. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina informoval, že program zasedání obdrželi senátoři v předstihu jako součást 

pozvánky na zasedání. Pozvánka na 9. mimořádné zasedání AS UPCE byla zveřejněna 

na intranetu i vnějších webových stránkách. Dr. Bělina vyzval senátory k hlasování. 

 

Hlasování se účastnilo 38 senátorů. 

Výsledek hlasování: 35 PRO, 0 PROTI, 3 SE ZDRŽELI. 

Program zasedání byl schválen. 

 

4. Plán realizace Strategického záměru Univerzity Pardubice pro rok 2024. 

 

Dr. Bělina uvedl další bod programu, kterým bylo projednání návrhu Plánu realizace 

Strategického záměru UPCE pro rok 2024, který na 8. zasedání AS UPCE dne 30. ledna 2024 

nebyl přijat. Návrh předložil rektor UPCE prof. Čapek, garantem dokumentu je prorektorka 

doc. Černohorská. 

Úvodního slova se ujal rektor prof. Čapek, který informoval o opětovném projednání 

předloženého materiálu, vypořádání připomínek senátorů a průběhu procesu schvalování 

v dalších grémiích UPCE. Dr. Bělina informoval, že k projednání Plánu realizace Strategického 

záměru Univerzity Pardubice pro rok 2024, který nebyl přijat na předešlém zasedání AS UPCE, 

proběhla dne 5. února 2024 schůzka za účasti vedení univerzity, vedení AS UPCE a zástupců 

komisí senátu.  

Ze schůzky vyplynuly následující závěry:  

V reakci na připomínky členů Komise pro studium a tvůrčí činnost a Ekonomické komise 

k projednávání Plánu realizace strategického záměru UPCE byl navržen, projednán 

a přítomnými odsouhlasen nový formát projednávání tohoto dokumentu. Materiál bude 

senátorům nadále poskytován s minimálně dvoutýdenním předstihem před předložením finální 

verze k projednání na zasedání AS UPCE. Senátoři tak dostanou prostor k připomínkování 

předložené verze a připomínky budou vedením univerzity vypořádány před předložením finální 

verze. Senátoři berou na vědomí, že verze předložená v předstihu není verzí finální vzhledem 

k projednávání materiálu i dalšími grémii UPCE. 
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Materiál byl projednán v Komisi pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE – závěry komise 

přednesl Ing. Šlapák. Z Ekonomické komise nebyly vzneseny k znovu projednávanému 

materiálu nové připomínky a materiál byl doporučen k přijetí.  

Dr. Bělina vyzval senátory k diskusi. 

O slovo se přihlásil doc. Culek s dotazem ohledně provedených úprav v nově předloženém 

záměru. Odpovědi se ujal rektor prof. Čapek, který objasnil provedenou úpravu dokumentu. 

Dále se o slovo přihlásil dr. Michal Kleprlík, který upozornil, že v dokumentu nebyly 

zapracovány opravy chyb, na které Komise pro studium a tvůrčí činnost v minulosti upozornila. 

Doc. Černohorská podala vysvětlení, omluvila se za administrativní pochybení. Ve finální verzi 

dokumentu budou formální nedostatky opraveny. Mgr. Rozen se dotázal, zda to není překážkou 

k hlasování o nově předloženém záměru. Dr. Bělina vysvětlil, že se jedná pouze 

o administrativní chyby. 

Dr. Bělina ukončil diskusi a vyzval senátory k hlasování. 

 

Návrh na usnesení: 

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schvaluje Plán realizace Strategického 

záměru Univerzity Pardubice pro rok 2024. 

 

Hlasování se účastnilo 38 senátorů. 

Výsledek hlasování: 37 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

 

5. Různé. 

 

Dr. Bělina v tomto bodě informoval senátory o nadcházející změně, která se bude týkat nového 

fungování komisí AS UPCE a bude projednáváno jako jeden z bodů na příštím zasedání. 

Dále uvedl nová jména členů komisí, kteří se k této činnosti přihlásili. Jedná se o: 

• Mgr. Jindru Lavrenčíkovou – Komise pro studium a tvůrčí činnost, 

• Mgr. Ivetu Černohorskou, Ph.D. – Ekonomická komise. 

 

Dále dr. Bělina vyzval senátory k diskusi. 

V diskusi vystoupil rektor prof. Čapek a poděkoval všem členům senátu, že se věnovali 

předloženým materiálům týkajících se Plánu realizace Strategického záměru pro rok 2024. 

 

Dr. Michal Kleprlík vystoupil s dotazem ohledně koheze mezd. Rektor prof. Čapek se ujal 

odpovědi a informoval o záměrech a předběžných stanoviscích ministra školství mládeže 

a tělovýchovy k této problematice. 

 

Dále dr. Bělina a rektor nastínili situaci ohledně rozpočtu AS UPCE, který bude diskutován 

na příštím zasedání. 

 

O slovo se další senátorky či senátoři již nepřihlásili a dr. Bělina tak ukončil diskusi. Oznámil 

termín konání dalšího řádného zasedání AS UPCE, které je plánováno na 27. února 2024 a bude 
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taktéž v hybridní formě. Poděkoval všem přítomným za účast a zasedání AS UPCE bylo tímto 

ukončeno. 

 

Zapsala: Bc. Štěpánka Stryková 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D. 

                                                                        předseda AS UPCE      


